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В статье исследованы вопросы президентской власти в системе органов государственной 

власти России и ее соотношение с конституционным принципом разделения властей. По ре-

зультатам анализа различных научных исследований о месте и роли Президента РФ показано, 

что по отношению к классической триаде разделения власти на законодательную, исполни-

тельную и судебную ветви власти Президент РФ, как глава государства, занимает особе место. 

Обоснована позиция, согласно которой президентская власть в качестве самостоятельной 

ветви власти может быть включена в норму, закрепляющую конституционный принцип раз-

деления властей.
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The article examines the issues of presidential power in the system of state authorities of Russia and 

its correlation with the constitutional principle of separation of powers. By results of studying of different 

scientific statements about the place and role of the President of the Russian Federation, it is shown that with 

respect to the classical triad of the separation of powers into legislative, Executive and judicial branches of 

government, the President, as head of state, occupies a special place. The author substantiates the position 

according to which the presidential power as an independent branch of power can be included in the norm 

fixing the constitutional principle of separation of powers.
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